



佛光山三寶寺

「2018 年光明燈圓燈法會」暨「2019 年光明燈上燈法會」

通 啟

各位護法信徒：吉祥！

感謝各位護法信徒一年以來對常住的愛護與支持。在此新舊年交替之際，本寺謹定於 2019 年 1 月 20 日，舉行「光明燈圓燈法會」，為供奉 2018 年度光明燈者回向，期盼您前來參加。欲繼續供奉 2019 年度消災祈福光明燈者，可與本寺聯絡，我們將為您服務。

在《施燈功德經》中記載，點光明燈，可獲消災免難、相好圓滿、事業順利、合家平安。點燈要點亮自我內在智慧、善良、正見、平和之心燈，讓我們做個明理、慈悲的快樂人。

「2018 年光明燈圓燈法會」 2019 年 1 月 20 日 星期日 10:00am

「2019 年光明燈上燈法會」 2019 年 2 月 24 日 星期日 10:00am

屆時歡迎您闔家蒞臨，禮佛祈願、同霑法益。

肅此 順頌

諸事吉祥

佛光山三寶寺 謹啟

功德項目： A. 年度光明燈 1) 一名闔家 2) 個人一名
B. 供齋 供花果

地址: 1750 Van Ness Avenue, San Francisco, CA 94109 電話: (415) 776-6538

網址: www.SanBaoTemple.org

電子信箱: sanbaotemple.sf@gmail.com

佛光山三寶寺光明燈功德登記表

編號/No.

字跡工整以便作業。支票抬頭請寫 A.B.C.S.

聯絡人 Contact person:

電話 Phone:

手機 Cell:

住址 Address :

Email:

功德芳名

編號

功德芳名

編號

現金 cash 支票 check # _____ 共計 Total : \$ _____

經手人 Receive By:

收據號碼 Receipt Number:

日期 Date: MM/ DD/ YY



2018 Radiant Lamps Lamp-completion Service
2019 Radiant Lamps Lamp-inauguration Service

Announcement

Dear Dharma-protectors and Devotees,

Auspicious Greetings! Your continued care and support of the temple throughout the year has been deeply felt and is greatly appreciated. As a final dedication, during this season of change from the old to the new year, **Sunday, January 20, 2019** has been set as the date of the *Lamp-completion Dharma-assembly* for the radiant lamps of 2018.

The Meritorious Virtues of Offering Lamps Sutra states that when offering bright lamps, one may obtain disaster-eradication, full and complete features, career favorability and peace for one's family. In lighting radiant lamps, we hope to light our inner lamps of wisdom, compassion, proper views, and harmony, allowing us to be reasonable, compassionate people.

Sunday, January 20, 2019 at 10:30am

Radiant Lamps of **2018 Lamp-completion Service**

Sunday, February 24, 2019 at 10:30am

Radiant Lamps of **2019 Lamp-inauguration Service**

We cordially invite both your family and friends to attend these great events and pay respect to the Buddha and together to be benefited from the Dharma.

Always Well-rounded and Auspicious,

American Buddhist Cultural Society

Donations: Annual Radiant Lamp 1) One Name+Family 2) One Name
Meal Offering Flower/Fruit Offering

Address: 1750 Van Ness Avenue, San Francisco, CA 94109

Tel: (415) 776-6538

Website: www.SanBaoTemple.org

EMAIL: sanbaotemple.sf@gmail.com

2019 Radiant Lamp Registration Form			編號/No.
Checks can be made to: A.B.C.S			
Contact Person :		Contact Number : ()	
Address :		Email:	
Benefactor's Name	Number	Benefactor's Name	Number
<input type="checkbox"/> 現金 cash <input type="checkbox"/> 支票 check # _____ 共計 Total : \$ _____		經手人 Receive By:	
<input type="checkbox"/> 收據號碼 Receipt Number:		日期 Date: MM/ DD/ YY	